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PROTOKÓŁ Nr XXIII/2020 
z sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu  

odbytej w dniu 25 lutego 2020 r.  

pod przewodnictwem  

Przewodniczącego Rady Miejskiej –  

pana mgr inż. Wojciecha Długokęckiego 

 

 

Obecni według załączonych list obecności. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1600. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Otworzył XXIII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu i powitał wszystkich przybyłych na 

sesję.  

 

Pan Piotr Kaszubowski – Rada Dziedzictwa Regionalnego – 

Przedstawił sylwetkę przasnyszanina śp. Alfreda Henryka Borkowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Przasnysza, rodziną oraz 

przedstawicielami Rady Dziedzictwa Regionalnego odsłonili pamiątkową tablicę poświęconą 

śp. Alfredowi Henrykowi Borkowskiemu. 

Zrobiono zdjęcie. 

Brawa. 

 

Pani Beata Staśkiewicz– córka śp. Alfreda Henryka Borkowskiego – 

Podziękowała serdecznie za upamiętnienie jej zmarłego ojca. 

  

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Stwierdził prawomocność obrad: na stan 15 Radnych - 14 Radnych obecnych. 

Przedstawił proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Upamiętnienie osób zasłużonych dla Przasnysza i historii lokalnej. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 stycznia 2020 r. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Przasnysza na lata 2020-2029. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2020 

rok. 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej. 

8. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu 

i przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasta Przasnysz. 

9. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie 

przetargu. 

10. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2019 Rady Miejskiej  

w Przasnysz w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, dla których zarządcą jest Burmistrz Przasnysza, na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 
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12. Przyjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławników. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

z siedzibą w Radomiu informacji o kandydatach na ławników. 

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wolne wnioski. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Łukasz Machałowski – Burmistrz – 

Wskazując na ustalenia z Komisji Stałych, w imieniu Burmistrza, wniósł o wprowadzenie 

do porządku obrad punktów:  

 Przyjęcie uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza 

Przasnysza w zakresie odnawialnych źródeł energii na budynkach użyteczności 

publicznej. 

 Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Przasnysz. 

 Przyjęcie apelu w sprawie podjęcia działań zmierzających do ograniczenia stosowania 

na terenie Miasta Przasnysza jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców 

wykonanych z plastiku. 

 

W tej chwili, o godz. 16:30 na posiedzenie XXIII Sesji Rady Miejskiej dołączył Radny 

Arkadiusz Chmielik. 

Stan: 15 Radnych. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Poprosił o głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku punktu: 

 Przyjęcie uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza 

Przasnysza w zakresie odnawialnych źródeł energii na budynkach użyteczności 

publicznej. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący wprowadzenia 

powyższego punktu do porządku obrad. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Poprosił o głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku punktu: 

 Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Przasnysz. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący wprowadzenia 

powyższego punktu do porządku obrad. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 

 

 

http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62
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Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Poprosił o głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku punktu: 

 Przyjęcie apelu w sprawie podjęcia działań zmierzających do ograniczenia stosowania 

na terenie Miasta Przasnysza jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców 

wykonanych z plastiku. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła wniosek dotyczący wprowadzenia 

powyższego punktu do porządku obrad. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Upamiętnienie osób zasłużonych dla Przasnysza i historii lokalnej. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 stycznia 2020 r. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza 

na lata 2020-2029. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2020 rok. 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej. 

8. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i 

przechodu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasta Przasnysz. 

9. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie 

przetargu. 

10. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/145/2019 Rady Miejskiej  

w Przasnysz w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, dla których zarządcą jest Burmistrz Przasnysza, na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na 

ławników. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

z siedzibą w Radomiu informacji o kandydatach na ławników. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Przasnysza w 

zakresie odnawialnych źródeł energii na budynkach użyteczności publicznej. 

15. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Przasnysz. 

16. Przyjęcie apelu w sprawie podjęcia działań zmierzających do ograniczenia stosowania na 

terenie Miasta Przasnysza jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych 

z plastiku. 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wolne wnioski. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie obrad. 
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Rada Miejska w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęła powyższy porządek obrad. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 

Punkt 4.  
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Wskazał na protokół z sesji z dnia 28 stycznia 2020 r.  

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli protokół bez poprawek. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 

Punkt 5. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2020 - 2029. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz – 

Podał uzasadnienie do projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Przasnysza na lata 2020 - 2029. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

Numer podjętej Uchwały: XXIII/161/2020 
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Punkt 6. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2020 rok. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał wyjaśnienie do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 zmiany uchwały budżetowej Miasta Przasnysza na 2020 rok. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

Numer podjętej Uchwały: XXIII/162/2020 

 

Punkt 7. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 udzielenia Powiatowi Przasnyskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej.  
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Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/163/2020 

 

 

Punkt 8. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasta Przasnysz. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość stanowiącą własność Gminy Miasta Przasnysz. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/164/2020 

 

 

Punkt 9. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie przetargu. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w formie przetargu. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/165/2020 

 

Punkt 10. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany uchwały Nr XX/145/2019 Rady Miejskiej w Przasnysz w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, dla których 

zarządcą jest Burmistrz Przasnysza, na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 zmiany uchwały Nr XX/145/2019 Rady Miejskiej w Przasnysz w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, dla których 

zarządcą jest Burmistrz Przasnysza, na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 
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 Numer podjętej Uchwały: XXIII/166/2020 
 

 

Punkt 11. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/167/2020 

 

Punkt 12. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz– 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 
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Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/168/2020 

 

 

Punkt 13. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji z siedzibą w Radomiu informacji 

o kandydatach na ławników. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji z siedzibą w Radomiu informacji 

o kandydatach na ławników. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/169/2020 

 

Punkt 14. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Przasnysza w zakresie odnawialnych 

źródeł energii na budynkach użyteczności publicznej. 

 

Pan Łukasz Machałowski – Zastępca Burmistrza  – 

Podał uzasadnienie do przedmiotowej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Przasnysza w zakresie odnawialnych 

źródeł energii na budynkach użyteczności publicznej. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętej Uchwały: XXIII/170/2020 
 

 

Punkt 15. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Przasnysz. 

 

Pan Łukasz Machałowski – Zastępca Burmistrza  – 

Podał uzasadnienie do powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Przasnysz. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższą uchwałę. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 
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 Numer podjętej Uchwały: XXIII/171/2020 

 

Punkt 16. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił projekt apelu w sprawie: 

 podjęcia działań zmierzających do ograniczenia stosowania na terenie Miasta 

Przasnysza jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych z plastiku. 

 

Pan Łukasz Machałowski – Zastępca Burmistrza  – 

Podał uzasadnienie do powyższego apelu. 

 

Pan Arkadiusz Chmielik – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  – 

Zwrócił się z pytaniem dotyczącym podjęcia inicjatywy segregacji śmieci w Szkołach. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Odpowiedział, że w żłobku i przedszkolach rozpoczęła się akcja segregacji śmieci, natomiast 

w Szkołach Podstawowych jest to kwestia czasu aż takie działania wejdą w życie.  

 

Pan Jan Ćwiek – Radny  – 

Zwrócił się z pytaniem, co z kubkami, które były dołączone do dystrybutorów na korytarzach 

Urzędu Miasta. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Odpowiedział, że zostaną one wymienione na kubki papierowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o stanowiska poszczególnych Komisji. 

 

Przewodniczący Bogdan Ćwiek przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Porządku Publicznego w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Małgorzata Żbikowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Paweł Łada przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Produkcji, 

Usług, Handlu i Rolnictwa w powyższej sprawie. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Odczytał treść i poddał pod głosowanie apel w sprawie: 

 podjęcia działań zmierzających do ograniczenia stosowania na terenie Miasta 

Przasnysza jednorazowych opakowań oraz naczyń i sztućców wykonanych z plastiku. 

 

Radni w liczbie 15 Radnych jednogłośnie przyjęli powyższy apel. 

 

wyniki głosowania: http://przasnysz-rada.alfatv.pl/glosowania/glosowanie/62 

 

 Numer podjętego Apelu: 1/2020 
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Punkt 17. 
 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Przedstawił punkt porządku obrad: 

 Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz  – 

Przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami za okres od 

29.01.2020 r. do 25.02.2020 r. 

 

treść sprawozdania: 

http://przasnysz.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2020_02/BIPOLD009669/9669.pdf 

 

 

Punkt 18. 
 

Interpelacje i zapytania – brak. 

 

 

Punkt 19. 
Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz –  

Zaprosił wszystkich Radnych Rady Miejskiej w Przasnyszu na spotkanie z ekspertami ze 

Związku Miast Polskich w sprawie programu „Rozwój lokalny”, które odbędzie się 28 lutego 

o godz. 15.00 w Centrum Animacji i Wsparcia Społeczności Lokalnych. 

 

 

Punkt 20. 
 

Pan Piotr Kołakowski – Radny -  

Poruszył kwestie dotyczące: 

- projektu „Mobilny urzędnik”, 

- problemu segregacji śmieci i sposobów jego rozwiązania, 

- remontu i budowy ulic – przygotowania metryczki ulic, aby mieszkańcy dokładnie wiedzieli 

jakie jest kryterium przy podejmowaniu decyzji, 

- opryskania terenów zielonych przeciwko kleszczom, 

- postawienia budek lęgowych dla jeżyków, które skutecznie walczą z komarami. 

 

Pan Arkadiusz Chmielik – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej -  

Poprosił o wskazanie, jakie miasto poczyniło oszczędności w związku z brakiem zimy. Czy 

można zaoszczędzone pieniądze przeznaczyć na boisko przy Szkole Podstawowej Nr 3? Jakie 

są szanse na pozyskanie środków ze Starostwa Powiatowego na ten cel? Jakie kroki zostały 

podjęte w kwestii budowy boiska przy Szkole Podstawowej Nr 1? Dlaczego Miasto Przasnysz 

nie aplikowało w programie „4,3,1” o pozyskanie środków na wymianę źródeł ciepła? 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz –  

Wskazał, że na pewno będą oszczędności z powodu braku zimy, więcej będzie wiadomo na 

koniec marca. Jeżeli chodzi o boisko przy Szkole Podstawowej Nr 1 – miasto będzie aplikować 

w programie „Sportowa Polska”. W sprawie boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3 wskazał, że 

priorytetem w tym aspekcie byłaby ścianka wspinaczkowa. Przyznał, że nie rozmawiał ze 

Starostą Przasnyskim na temat możliwości dofinansowania tego zadania, ale przy najbliższej 
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okazji odbędzie taką rozmowę. Potwierdził, że Miasto Przasnysz nie przystąpiło do programu 

„4,3,1”. 

 

Pan Piotr Kołakowski – Radny -  

Poruszył temat inwestycji w place zabaw przy Miejskich Przedszkolach. 

 

Pan Łukasz Chrostowski – Burmistrz –  

Wskazał, że place zabaw będą realizowane z budżetu obywatelskiego w miesiącach letnich. 

 

Punkt 21. 

 

Pan Wojciech Długokęcki – Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Zamknął XXIII sesję Rady Miejskiej w Przasnyszu, wyznaczył termin kolejnej sesji na dzień 

31.03.2019 r. o godz. 16.00. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 17.10 zamknął 

obrady XXIII sesji Rady Miejskiej w Przasnyszu. 

 

nagranie obrad: https://przasnysz.tv-polska.eu/ 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 Olga Frączek                     Wojciech Długokęcki 
 

                                                         

 

 

 

 

https://przasnysz.tv-polska.eu/
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